

**Cairo Modern International School**  
**الطالب المحول من داخل جمهورية مصر العربية**  
**إقرار**

أقر أنا / \_\_\_\_\_ ولى أمر الطالب / \_\_\_\_\_ المتقدم للإلتحاق بمدرسة مودرن القاهرة الدولية ، للصف / - \_\_\_\_\_ المحول من مدرسة / \_\_\_\_\_ بأستكمال اوراق تقدم نجلتى ، التالية :  
**المصرى المحول من داخل جمهورية مصر العربية: .**

1. اصل شهادة الميلاد
2. شهادة الدولى لنهاية العام الدراسى السابق معتمدة من المدرسة السابقة
3. طلب تحويل من المدرسة السابقة معتمد من المدرسة السابقة ومودرن القاهرة الدولية والإدارات التعليمية التابعة لهما المدارس - إذا كان التحويل من محافظة أخرى يتم اعتماد طلب التحويل من مديرية التعليم التابعة لكلى المحافظتين.
4. طلب تحويل الكترونى من موقع وزارة التربية والتعليم للطلاب موقع ومعتمد من المدرسة المحول منها
5. بيان نجاح للمواد القومية معتمد من الادارة التعليمية - مصدقة اعفاء المواد القومية (ان وجدت)
6. تسلسل دراسى بالسنوات السابقة

**الاجنبى المحول من داخل جمهورية مصر العربية:**

1. شهادة الدولى لنهاية العام الدراسى السابق معتمدة من المدرسة السابقة
2. طلب تحويل من المدرسة السابقة معتمده من المدرسة السابقة ومدرسه مودرن القاهرة الدولية والإدارات التعليمية التابعة لهما المدارس - إذا كان التحويل من محافظة أخرى يتم اعتماد طلب التحويل من مديرية التعليم التابعة لكلى المحافظتين
3. طلب تحويل الكترونى من موقع وزارة التربية والتعليم للطلاب موقع ومعتمد من المدرسة المحول منها
4. بيان نجاح للمواد القومية معتمد من الادارة التعليمية - مصدقة اعفاء المواد القومية (ان وجدت)
5. صورة شهادة الميلاد
6. أصل جواز السفر + إقامة سارية فى حالة عدم وجود إقامة سارية نرجو طلب خطاب ترشيح حتى يتسنى لولى الامر عمل إقامة للطلاب
7. خطاب من السفارة التابع لهما يفيد الموافقة على التحاق الطالب با ومدرسه مودرن القاهرة الدولية فى مصر -
8. 2 صور شخصية +صورة جواز سفر ولى الامر
9. تسلسل دراسى بالسنوات السابقة وذلك فى موعد أقصاه...../...../20....

وفى حالة تخلف عن تقديم تلك المستندات المطلوبة للإدارة أكون مسئولاً عن ذلك ويحق للمدرسة اتخاذ كافة الاجراءات دون ادنى مسئولية عليهما ولا يحق لى الرجوع على إدارة المدرسة بأى شئ مستقبلا. لأي إستعلامات اخرى الرجاء التواصل مع الهبه فادي

شؤون الطلبة على [info@cmsamerican.com](mailto:info@cmsamerican.com) او الإتصال على رقم 588-23442859

الاسم / \_\_\_\_\_ التوقيع / \_\_\_\_\_

الرقم القومى أو رقم جواز السفر / \_\_\_\_\_ التاريخ / \_\_\_\_\_

**Student Affairs Acknowledgment Statement**  
**(Students Transferring Within Egypt)**

I, \_\_\_\_\_, parent/guardian of \_\_\_\_\_ applying for Grade \_\_\_\_\_ at Cairo Modern International School in Egypt (transferring from \_\_\_\_\_) acknowledge that the following documents must be submitted to the school's Student Affairs Office in order to complete my child's admissions process:

**Egyptian students transferring from a school within Egypt:**

1. Original electronic birth certificate.
2. Original academic end of year report card for the last academic year signed and stamped/authenticated from the previous school
3. A copy of transfer certificates signed and certified by both schools (new and previous), stamped with the official seal from the Educational Administration Department offices linked to both schools. If the

transfer is from a different governorate to another, transfer papers are to be certified by Educational Directorate in both governorates.

4. Electronic transfer certificate from the Ministry of Education's website for transferred students signed and stamped by the previous school.

5. A certificate of completion (for Arabic, Religious Studies and Social Studies) from the Ministry of Education for 2015/2016 attested by the Educational Administration Department OR Attestation for exemption from Arabic, Religious Studies and Social Studies (if applicable)

6. Certificate of attendance stating all the years spent in the previous school

**Foreign students transferring from a school within Egypt:**

1. Original academic end of year report cards for last academic year signed and stamped from the previous school.

2. A copy of transfer certificates signed and certified by both schools (new and previous), stamped with the official seal from the Educational Administration Department offices linked to both schools If the transfer is from a different governorate to another, transfer papers are to be certified by Educational Directorate in both governorates

3. Electronic transfer certificate from the Ministry of Education's website for transferred students signed and stamped by the previous school

4. A certificate of completion (for Arabic, Religious Studies and Social Studies) from the Ministry of Education for last academic year attested by the Educational Administration Department OR Attestation for exemption from Arabic, Religious Studies and Social Studies (if applicable)

5. Copy of the birth certificate + Original and copy of the passport with current ongoing residence visa.

7. An official letter from the student's national embassy in Egypt that states the approval to enroll the student at Cairo Modern International School.

8. 2 passport sized photos +Copy of the parents' passports.

10. Certificate of attendance stating all the years spent in the previous school I hereby commit to submit all the required documents for registration with the Ministry of Education by ....../....../20...

Furthermore, should the above paperwork remain incomplete by the end of this period, I acknowledge that it is solely my complete and full responsibility for the consequences of not submitting the documents on time and Cairo Modern International School bears no responsibility.

Name: ..... National ID/ Passport #:.....

Signature: .....Date: .....